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> Un dels teus primers treballs com a actriu va ser 
quan cursaves els estudis d’EGB  a l’Escola Thau 
Barcelona: Estació d’enllaç. Explica’ns com vas 
entrar en aquest món de les sèries de televisió.


Doncs va ser una mica per casualitat... En realitat 
al càsting d’Estació d’enllaç buscaven un noi i hi 
va anar el meu germà Marc, però jo vaig voler anar 
amb ell i ens van deixar fer la prova als dos. I al 
final em van agafar a mi. Sens dubte, va ser una 
experiència meravellosa i que em va obrir les portes 
d’aquesta professió que tant estimo.


> Podem donar testimoni que sabies combinar les 
exigències gairebé professionals d’aquell moment 
amb la necessitat de continuar els teus estudis. Et 
va comportar un gran esforç personal? Com ho 
podies compaginar?


Home... Va ser un gran esforç. Compaginar amb 
11 anys tantes hores a la tele, estudiar guions, etc., 
amb l’escola no va ser fàcil, però vaig comptar en 
tot moment amb el suport incondicional de la meva 
família i de l’escola, i això és el que més em va 
ajudar. Els meus pares em van fer tocar sempre de 
peus a terra i em van recordar en tot moment que 
l’escola era el més important i que era bàsica per al 
meu futur. Crec que això és el que em va fer poder 
compaginar-ho amb seny.


> De l’Estació d’enllaç a Germanes, de la televisió 
al cinema i al teatre. Com es produeix aquest salt? 
En quins d’aquests mitjans t’hi trobes més a gust?


Cada mitjà té el seu encant. A la tele li dec tot 
perquè van ser els meus inicis, i sense ella potser 
ara no seria on sóc. El cinema m’encanta! Em fa 
descobrir registres meus que mai no havia explorat. 
Ara estic rodant Elisa K, una pel·lícula dirigida per 
Judith Colell i Jordi Cadena a partir d’una novel·la 
de Lolita Bosch, i cada dia, cada hora de rodatge, 
aprenc coses i em fa créixer com a actriu.  I el 
teatre? Uf, és màgic! No es pot comparar amb res 
les sensacions que pots tenir gràcies al contacte 
directe amb el públic, i el fet que fas un viatge a 
cada funció, el personatge avança sense interrup-
cions... Si hagués d’escollir, no podria fer-ho...
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> La teva carrera cinematogràfica t’ha reportat 
reconeixements importants. En quina mesura els 
premis incideixen en la teva trajectòria? En tens 
algun record especial?


Crec que el més important és la feina ben feta i el 
treball del dia a dia, però no negaré que els premis 
fan molta il·lusió! Què millor que la feina que amb 
tanta il·lusió fas sigui reconeguda, no? Però no els 
dono més valor. 


> Pregunta amb trampa: Barcelona i Madrid. El cor 
de la ciutat i Hospital central. On t’has sentit més 
a gust? Què t’ha comportat viure a cavall de totes 
dues ciutats.


Totes dues ciutats són fantàstiques. Madrid té 
racons increïbles i sempre que hi vaig hi estic molt 
a gust, de fet m’encantaria estar-hi un temps llarg... 
Però, com Barcelona, res de res. 


> Després de l’èxit que va suposar la primera sèrie 
en la qual vas intervenir, hagués estat fàcil dedicar-te 
només al món artístic, i, malgrat això, vas cursar els 
estudis universitaris fent una carrera força relacio-
nada amb aquest món. Un altre cop la combinació 
de treball i estudis. És tot un mèrit. Et consideres una 
persona que sap el que vol i el que li convé?


Suposo que, com ja he dit abans, els meus pares 
em van inculcar en tot moment la importància dels 
estudis. A més, no negaré que sóc molt inquieta 
i penso que com més coses sàpigues fer, doncs 
molt millor, perquè mai se sap, no? I en realitat 
estudiar comunicació audiovisual no s’allunyava 
tant del meu món. Així sé com es treballa davant i 
darrera la càmera.


> Bonaventura Clotet, Cecília Alcaraz i Aina Clotet: 
Més vides. Es tracta d’un llibre escrit a tres mans 
entre el teu pare, la seva secretària i tu sobre la 
sida.  De què tracta i què et va motivar a participar 
en aquesta obra col·lectiva?


El llibre tracta sobre la sida des del vessant més 
social. Com afecta la vida diària de les persones 
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que puc afirmar que em sento orgullosa de totes i 
cadascuna de les feines que he fet. Crec que sóc 
una privilegiada de poder dedicar-me a la feina que 
tant m’apassiona. I aprofito per donar les gràcies 
a tothom que m’ha ajudat durant aquests anys i 
sobretot als que han confiat en mi i m’han donat 
l’oportunitat de treballar amb ells.


> En quin punt es troba el teatre i el cinema en català?


Crec que la crisi està afectant a tothom i a tots els 
sectors. Ni el cinema ni el  teatre, ni català ni d’en-
lloc, estan passant pel seu millor moment. Però s’ha 
de ser optimista i pensar que vindran temps millors 
i intentar col·laborar perquè així sigui. I a més jo 
sempre dic que en aquest país hi ha molt de talent, 
i en èpoques de crisi poden sortir projectes molt 
interessants. Quan l’economia va malament, la crea-
tivitat augmenta.


> Quins són els teus projectes a curt i mitjà termini? 


Ara estic assajant una obra que estrenarem al 
Teatre Nacional el 20 de gener. Estic molt contenta,  
és un projecte xulíssim: Escenes d’un matrimoni/ 
Sarabanda d’Ingmar Bergman, dirigit per la Marta 
Angelat. Després anirem a Madrid, al Teatro Español. 
I tinc la sort de treballar amb actors que m’encanten, 
com Francesc Orella! Estic molt agraïda de poder 
estar en aquest projecte.


També estic rodant la pel·lícula Elisa K i comencem 
la segona temporada d’Infidels. Així que molt 
contenta i entusiasmada!


> A una persona jove com tu, però amb una trajec-
tòria professional prou important, què és allò que 
més li preocupa del món i del temps en què li ha 
tocat viure?


Uf... M’agradaria parlar en positiu del temps que 
m’ha tocat viure, que crec que és meravellós 
malgrat tot. Estem en un moment de grans canvis. 
I crec que parlem massa de tot el que va malament. 
I jo quan veig la quantitat de projectes que es fan 
perquè la societat i la cooperació internacional 
millori m’animo molt i m’agafen moltes ganes de fer 
coses i ajudar més. 


que pateixen la malaltia. Sens dubte, el que em va 
portar a participar en aquest projecte va ser poder 
treballar colze a colze amb el meu pare. L’adoro i 
vaig aprendre molt d’ell durant el projecte. A més, 
em semblava molt oportú i necessari poder cons-
cienciar la gent de la problemàtica de la sida. A 
vegades sembla que la gent li ha perdut la por. Tot 
i que s’ha avançat molt en el seu tractament, no se 
li ha de perdre mai la por.


> Creus que la gent jove té prou consciència del 
que suposa aquesta malaltia i fa tot el que cal per 
prevenir-la?


El que deia... Crec que la gent li ha perdut una mica 
la por i això no està bé. S’ha de ser responsable i 
conscient en tot moment que la sida existeix i que 
només la prevenció farà protegir-nos-en. Espero 
que els joves no baixin la guàrdia i llibres com 
aquest ajudin a la conscienciació.


> Televisió, d’Estació d’enllaç (1994-1998) a Infidels 
(2009). Teatre, de Tota una senyora (2002) a 
Germanes (2009). Cinema, d’Anita no perd el tren 
(2001) a Positius (2007). Són 15 anys d’una trajec-
tòria intensa per a una persona molt jove. Com els 
has viscut? Quina valoració en fas?


Sí, la veritat és que Déu n’hi do, no? No, ara de 
debò, estic molt contenta de tot el que he fet amb 
27 anys. És un honor tot el que he pogut fer. I crec 
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Potser el que em preocupa és que veig que tots 
estem massa preocupats per nosaltres mateixos.


> Què els diries als joves, nois i noies de l’edat en 
què tu vas començar a fer els teus primers treballs i 
que somien a iniciar-se en aquesta professió?


Els diria que s’apassionin i que no perdin mai les 
ganes i la il·lusió del primer dia. En una feina com la 
nostra la passió i la il·lusió són bàsiques. I sobretot 
que no es donin per vençuts quan hi hagi un no per 
resposta en una prova. La feina ben feta i la perse-
verança són molt importants en aquesta professió.


> Tanca els ulls i formula un desig.


Mmmm.. Ja ho he fet.. Je, je.
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